



CERTIFICAT D'AGREMENT D'ORGANISME DE FORMATION  
TRAINING CENTRE APPROVAL CERTIFICATE

Numéro / Number: **CMR/ATO-180010**

L'organisme de formation  
The training organisation

**École Régionale de Sécurité Incendie (ERSI)**  
**1609, Autoroute de l'Aviation,**  
**B.P. 15095, Douala, Cameroun**  
Courriel : [contact.ersi@asecna.org](mailto:contact.ersi@asecna.org)

est par le présent document agréé conformément à l'Arrêté n°0001548/MINT du 15 novembre 2006 relatif à l'agrément des organismes de formation aéronautique et dans les conditions spécifiées aux annexes.  
is hereby approved pursuant to **Ministerial Order Nr°0001548/MINT of 15<sup>th</sup> November 2006 relating to the approval of Aeronautical Training Organisations (ATO) for the time being in force and subject to the conditions specified in the attachments below.**

A ce titre, il conduit les stages de formation des personnels de sécurité et lutte contre les incendies tel que précisé dans les spécifications de formation annexées, conformément aux règlements en vigueur sur le territoire de la République du Cameroun.

As such, it conduct the training organisation approved for the conduct of courses for aerodrome rescue and fire fighting personnel as specified in the annexes, in accordance with the regulations applicable on the Republic of Cameroon's Territory.

Edition n° / This Issue nr

03

Nombre d'annexes / Number of attachments

04

Sous réserve du respect des conditions dans le présent agrément, et à moins d'être annulé, suspendu ou abrogé, l'agrément reste valide jusqu'au **30 mai 2023**,

Subject to compliance with the conditions specified in this approval, it shall remain valid until **30<sup>th</sup> of May 2023**, unless cancelled, suspended, or revoked.

Date de délivrance / Date of issue

28 MAI 2021

Par / by



Paule ASSOUMOU KOKI